

快闪餐饮服务 Pop-up service

馆内餐饮快闪可吸引观众到展览区的特定地点，以增加展位（尤其是偏远区位）的曝光及营收。

In Hall catering popups provide an excellent opportunity to attract the public to a specific location within your planned Exhibition area. In hall catering can attract people to remote locations and increase the value of booths that are otherwise difficult to obtain premium rental return.

招华餐饮部欢迎您莅临，也将协助您与馆内一众餐饮商家进行详谈，为您的参展商和客人打造国际标准的展览体验。

Shenzhen World Food & Beverage Department welcomes the opportunity and will assist you to negotiate with our extensive range of in-house vendors in creating a international standard exhibition experience for your exhibitors and guests.

请主办提供活动场地平面图，并标注所需餐饮快闪的位置、面积、规格、意向餐饮概念及餐饮品种（外带；堂食；咖啡饮品；盒饭便当；包装小食等）

Please provide Shenzhen World F&B Department with a hall layout floor plan showing the location you would like to have a popup caterer together with the specific dimensions of the area and your desired vendor concept.

Example; Take away or seated area, Café, Lunch Box, Beverage Station, Packaged retail snack etc

招华餐饮部将整合您的需求，与馆内现有商家沟通，并提供相应商家名录供您选择。

Shenzhen World F&B Department will collate your requirements and communicate with our in-house vendors to offer a list of vendors for you to choose.

